

# **SIGDAL OG EGGEDAL JEGER OG FISKERFORENING                      REFERAT FRA STYREMØTE 02. 2026**

**på Hertåtangen klubbhus torsdag den 19 februar kl  
18.00**

Til stede:        Ivar, Anne Siri, Trond, Vegard, Randi, Roy, Ingar, Dag, og Stein.  
Ikke møtt:      Tor Helge, Arnt, Kjetil, Vidar og Silje.  
Møteleder:     Ivar  
Referent:       Stein

**-       Godkjenning av innkalling og saksliste.**

Godkjent uten bemerkninger.

**-       Sak 07/26. Godkjenning av referat fra styremøte 01. 15 januar  
2026.**

Godkjent uten bemerkninger.

**Sak 08/26. Status fra valgkomite v/leder Roy Kopås**

Alle verv på valg har fått kandidater, unntatt valgkomiteén.

**Sak 09/26. Elgbane.**

Grunnet trangt om plassen og sikkerhet i standplassbygg må vi vurdere om vi skal gå for utvidelse/tilbygg.

Det kan settes opp 4x3,75m (15m<sup>2</sup>) uten å søke om byggetillatelse.

Oppstart så snart som mulig, kan bidra til å få støtte hos Statsforvalteren til oppføring av «Bjørne-bane» og oppgradering av elgbanen.

Styret støtter oppstart, og går for at oppgradering og bygg skal være klart innen 2 år.

**Sak 10/26. Kasserer, div + gjennomgang av budsjettforslag fra utvalga og styre.**

Budsjettforslag er satt opp.

Regnskapet er godkjent.

Foreninga har god økonomi.

**Sak 11/26. Hvordan oppbevarer vi protokoller/dokumenter/regnskap  
etc?                      Kasserer oppbevarer regnskap i permer, har også PC.**

**Leder oppbevarer dokumenter i permer og på privat PC som lagres over  
på USB stikk.**

**Sekretær har siste papirprotokoll fra 2003-2018 , deretter er protokoller  
og div lagret på PC og Stick.**

**Styret anbefaler sky-lagring på alle peer foreningen har.**

**Dette er det behov for mer datakyndig bistand til. Bistand finnes i SEJFF.**

**Før oppbevaring legges protokoller /dokumenter og USB-stick i låsbart**

**dokumentskap på vårt kontor i klubbhus.**

**Sak 12/26. Bestemme om vi kjøper inn Pop-up-telt og eventuelt hvor mange vi har behov for.** (Vegard og Ingar sjekker priser)

Tilbud mottatt på 2 telt = kr. 31.350,-inkl. mva.

Styret godkjenner kjøp. Ingar bestiller.

**Sak 13/26. Utvalga kommer med forslag til årsplan for 2026.**

Oppdatert årsplan sendes med referatet, når klar.

**Sak 14/26. Leder Leirdueutvalg kommer med forslag på priser skyting for 2026.**

Alle priser foreslås å senkes, for å være konkurransedyktige.

Vi har fremdeles fortjeneste på alle priser.

Styret støtter forslaget.

Dersom det kommer prisøkninger, vil prisene følge tilsvarende, fortløpende.

Endringer på baneleie og instruktør, endres tilsvarende for elgbanen.

**Sak 15/26. Leder Elgbaneutvalg kommer med forslag på priser skyting for 2026.**

Ikke tilstede.

Styret anbefaler samme pris som i 2025 dersom det ikke har vært prisøkning.

**Sak 16/26. Forslag på tilleggspunkt (grupperegnskap) i styringsdokument.**

Forslag til endringer er lagt inn i styringsdokumentet.

Nye punkt:

\*Klubbhus/Skytterhus. Samarbeid med Sigdal skytterlag

\*Leirdue og Elgbaneutvalg skal levere grupperegnskap før årsmøte.

Oppdatert styringsdokument formidles til Styre og Utvalg.

**Dato og frister:**

- Frist for innlevering av årsmelding og grupperegnskap fra utvalga og arbeidsgruppa var 20. januar.
  - Frist for innlevering av forslag til budsjett for 2026 fra utvalga og arbeidsgruppa var 20. januar.
  - Frist for valgkomiteen sine kandidater 19 februar.
  - Forberedende styremøte før årsmøte var torsdag 19 februar kl 18.00
  - Årsmøte blir torsdag den 12 mars kl. 19:00.
- Styret møter kl. 18:00.

Sekretær sender ut Innkalling til årsmøte innen 4 ukers fristen.

---

**Div/eventuelt:**

- NJFF eier per i dag 72,8% av Jakt & Fiskesentere og ønsker å overta de resterende aksjene. Forbundet vil i tiden fremover gå i dialog med den enkelte aksjonær.  
Vi har 1 aksje.
- Jegerprøvekurs 12-21.06.2026. Innrykk i Bygdeposten, og legges på web-siden.
- Nytt Regnskapsprogram «Eika Regnskap», via Skue, foretrekkes.  
Vi benytter Skue som bank pr.dd.  
Styret anbefaler dette, og ny regnskapsfører gjør avtale, etter årsmøtet.
- Nestleder må endres i BRREG, fra styremedlem til Nestleder, grunnet tilgang.  
Alle Utvalgsledere skal også inn som styremedlem, etter Årsmøtet.
- Ansvar for innkjøp av skudd og duer.  
For å sikre tydelig ansvarsfordeling og effektiv drift, foreslås det at innkjøpsansvar samles hos én person i skyte-utvalgene.  
Forslag: Leder i Elgbane- og leirduebaneutvalg gis ansvar for alt innkjøp av skudd og duer innenfor vedtatte rammer, budsjett og i dialog med styreleder.  
Kasserer informeres.
- Leder i begge utvalg (Elg og Leirduebaneutvalg) gis dette ansvaret.

For seint innkommet til eventuelt:

- Det kom inn forslag fra Vidar Paulsen på avvikling av arbeidsgruppe for utbygging av ny leirduebane og ventesone mellom baner vurderer sitt mandat som fullført.  
Vidar mener prosjektet er ferdigstilt og ønsker gruppa avviklet  
Vidar ønsker å fratre som leder av arbeidsgruppa, dersom den videreføres.

Svar fra styreleder:

Det er greit at arbeidsgruppa kan avvikles, **men prosjektet er ikke ferdigstilt**. Det som gjenstår er i hovedsak oppsetting av gjerde mellom skytebaner og port i veien inn til leirdue og elgbanen, dette for å hindre at noen kommer inn på skyte område når skyting pågår. Viser til referat på møte i arbeidsgruppa i 2025. Da må leder i leirdueutvalget ta ansvar for at prosjektet ferdigstilles med gjerde og port, dette har med sikkerhet å gjøre.

Litt info: Det har ikke vært avholdt møte i arbeidsgruppa om avvikling av gruppa. Gruppa ble i hovedsak opprettet for ny leirduebane og felles utvikling av skytebaneområdet mellom skytebaner, medlemmer i gruppa er fra Leirduebaneutvalget, leder i Elgbaneutvalget og styremedlem fra hovedstyre.

Anbefaler at denne saken behandles på første styremøte etter årsmøte.

Møtet hevet kl. 20:30